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Kommunledningskontoret 
 

  
Till  Kommunstyrelsen 

  
  

 

Svar på Medborgarförslag - Värna om varje inbetald 
skattekrona 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott förslår kommunstyrelsen att besluta att avslå 
medborgarförslaget. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag har lämnats in den 5 november 2019 med förslag att: 
1. Minska antalet politiker som får ersättning i Vaggeryds kommun 
2. Sluta påtvinga fastighetsenheten (tekniska kontoret) dyra lösningar vad gäller uppvärmning 
3. Redovisa tydligt ställningstagande för hur Vaggeryds politiker värnar om varje inbetald 
skattekrona 
 
Kommunledningskontoret föreslår att medborgarförslaget ska avslås. 

Ärende 
1. Minska antalet politiker som får ersättning i Vaggeryds kommun 
Detta är en fråga som hanteras av den parlamentariska utredningsgruppen som på uppdrag av 
kommunfullmäktige, utifrån kommunallagen, ser över bland annat kommunens politiska 
organisation, antalet nämnder och styrelser, antalet ledamöter och ersättare samt 
arvodesnivåer. 
 
2. Sluta påtvinga fastighetsenheten (tekniska kontoret) dyra lösningar vad gäller 
uppvärmning. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
Enligt medborgarförslaget är det bättre ur ett långsiktigt ekonomiskt perspektiv att välja 
bergvärme. För större fastigheter såsom industrier och större lokaler (som kommunens 
fastigheter) är det däremot ofta billigare i både drift och installation att välja fjärrvärme. 
Fjärrvärmen i Vaggeryds kommun produceras av vårt kommunala energibolag Vaggeryds 
energi som är en del av kommunkoncernen. Att som kommun välja lokalproducerad energi 
från Vaggeryds energi bidrar till att Vaggeryds energi kan bygga ut fjärrvärmenätet, attrahera 
fler kunder och på sikt erbjuda lägre priser. Fjärrvärmen har även stora utvecklingspotentialer 
där det till exempel går att ta hand om spillvatten från industrier och använda den i 
fjärrvärmeproduktionen.  
 
Politiska mål och beslut kopplade till ärendet 
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Vaggeryds kommun har flera olika mål att arbeta mot, både ekonomiska och miljömål. Våra 
miljömål är beslutade av kommunfullmäktige i kommunens miljöprogram (2018-2021) där 
energi är en del. I miljöprogrammet anges att ”Kommunen ska sträva efter att minimera 
elanvändningen för uppvärmning av fastigheter till förmån för fjärrvärme”. 
Kommunfullmäktige har således tagit ställning till att gynna den lokalproducerade 
fjärrvärmen och anser att detta är att värna om våra skattepengar.  
 
Agenda 2030 
Att använda både fjärrvärme och bergvärme hjälper till uppnå det globala målen nummer 7 
Hållbar energi för alla och nummer 11 Hållbara städer och samhällen. 
 
 
3. Redovisa ett tydligt ställningstagande för hur Vaggeryds politiker värnar om varje inbetald 
skattekrona 
Ledning och styrning utgår från kommunfullmäktiges övergripande mål och prioriteringar 
görs i strategisk plan och budget utifrån en politisk viljeinriktning. Budget- och 
verksamhetsuppföljning sker enligt plan tertialvis och granskas årligen av den av fullmäktige 
valda revisionen. 

Beslutet ska skickas till 
Förslagsställaren 
Kommunfullmäktige 

 

Handläggare 
Annika Hedvall 
Kommundirektör  
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